

Title (en)

METHOD AND DEVICE FOR CUTTING OPEN AND REMOVING STRAPPING WIRES FROM A SQUARE BALE

Title (de)

VORRICHTUNG UND VERFAHREN ZUM AUFSCHNEIDEN UND ENTFERNEN VON UMREIFUNGSDRÄHTEN VON EINEM QUADERBALLEN

Title (fr)

DISPOSITIF ET PROCÉDÉ POUR LA DÉCOUPE ET LE RETRAIT DE FILS DE CERCLAGE D'UNE BALLE CUBIQUE

Publication

EP 3608239 A1 20200212 (DE)

Application

EP 18188138 A 20180809

Priority

EP 18188138 A 20180809

Abstract (en)

[origin: WO2020030770A1] The invention relates to a device (1) and a method for cutting and removing strapping wires (2) from a rectangular bale (3) strapped by the wires, having: - a positioning device (4) for positioning the rectangular bale (3); - a cutting device (13) for cutting the strapping wires (2) of the rectangular bale (3); and - a wire gripping and removing device (17) for gripping and removing the strapping wires (2) of the rectangular bale (3). The cross-section of the positioning device (4) has a substantially V-shaped positioning groove (6) with a first support surface (6a) for a first outer face (3a) and with a second support surface (6b) for a second outer face (3b) of the rectangular bale (3). The wire gripping and removing device (17) has a first wire gripping and removing module (17a) for gripping and removing the strapping wires (2) on a third outer face (3c) of the rectangular bale (3) and a second wire gripping and wire removing module (17b) for gripping and removing the strapping wires (2) on a fourth outer face (3d) of the rectangular bale (3).

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung (1) und ein Verfahren zum Aufschneiden und Entfernen von Umreifungsdrähten (2) von einem damit umreiften Quaderballen (3), aufweisend: - eine Positionier Vorrichtung (4) zum Positionieren des Quaderballens (3); - eine Schneidvorrichtung (13) zum Aufschneiden der Umreifungsdrähte (2) des Quaderballens (3); und - eine Drahtfesthalte- und Drahtabzugsvorrichtung (17) zum Festhalten und Abziehen der Umreifungsdrähte (2) des Quaderballens (3). Die Positionier Vorrichtung (4) weist dabei eine im Querschnitt im Wesentlichen V-förmige Positionierrinne (6) mit einer ersten Auflagefläche (6a) für eine erste Außenseite (3a) und mit einer zweiten Auflagefläche (6b) für eine zweite Außenseite (3b) des Quaderballens (3) auf. Die Schneidvorrichtung (13) weist ein erstes Schneidelement (13a) zum Aufschneiden der Umreifungsdrähte (2) an der ersten Außenseite (3a) des Quaderballens (3) und ein zweites Schneidelement (13b) zum Aufschneiden der Umreifungsdrähte (2) an der zweiten Außenseite (3b) des Quaderballens (3) auf. Die Drahtfesthalte- und Drahtabzugsvorrichtung (17) weist ein erstes Drahtfesthalte- und Drahtabzugsmodul (17a) zum Festhalten und Ausziehen der Umreifungsdrähte (2) an einer dritten Außenseite (3c) des Quaderballens (3) und ein zweites Drahtfesthalte- und Drahtabzugsmodul (17b) zum Festhalten und Ausziehen der Umreifungsdrähte (2) an einer vierten Außenseite (3d) des Quaderballens (3) auf.

IPC 8 full level

B65B 69/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65B 69/0025 (2013.01)

Citation (applicant)

EP 2759483 A1 20140730 - BRT RECYCLING TECHNOLOGIE GMBH [DE]

Citation (search report)

- [AD] EP 2759482 A1 20140730 - BRT RECYCLING TECHNOLOGIE GMBH [DE]
- [A] US 2004250670 A1 20041216 - PORTER DAN C [US], et al

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 3608239 A1 20200212; WO 2020030770 A1 20200213

DOCDB simple family (application)

EP 18188138 A 20180809; EP 2019071384 W 20190809